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Te lato będzie szczególnym okresem podsumowań w zespole Genoi.

Drużyna, co roku spisuje się co raz gorzej, a w tym sezonie otarła się o

Serie B. Jednym z bohaterów drużyny był obserwowany przez Romę,

Rodrigo Palacio. Portal romanews.eu skontaktował się z Dyrektorem

Sportowym Genoi, Stefano Capozuccą. 

 

Roma nigdy nie kontaktowała się w sprawie Palacio?

- Walter Sabatini, którego jestem przyjacielem, jest wielbicielem gracza. Jednak

muszę być szczery: od dawna nie rozmawialiśmy o tym, rozmawialiśmy, jedynie

żeby się przywitać, nigdy więcej nie rozmawialiśmy o zawodniku. Zobaczymy jaki

będzie rozwój sytuacji w następnych dniach...

 

Także w zespole Giallorossich mówi się o przemeblowaniu. Rewolucja

może doprowadzić do zainteresowania niektórymi graczami, Borriello,

Greco, Rosim, zawodnikami, którymi wykazywaliście zainteresowanie w

przeszłości. Znajdują się jeszcze w waszych planach?

- Prezydent podjął w tej chwili okres refleksji. Dalej, jeśli zdecyduje o strategiach na

mercato, będziemy działać w konsekwencji. Jest normalnym, że w kadrze

Giallorossich znajdują się interesujący gracze, gdyż nie zapominajmy, Roma to

zespół w pełni szanowany.
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